
Resum Ple 28 de febrer de 2024

Aquest dimecres 28 de febrer l’Ajuntament dels Hostalets de Pierola va celebrar una
sessió extraordinària amb la participació de tots els membres del consistori a excepció
de la regidora de Sumem, Carme Zaragoza, absent per motius personals. 

El  ple va resoldre per unanimitat de tots els  grups l’aprovació de l’increment de la
massa salarial del personal laboral i funcionari de l’Ajuntament un 0,5%, amb efectes a
partir de l’1 de gener de 2023, mesura d’aplicació i aprovada pel govern de l’Estat

També es va donar llum verda a les bases reguladores del concurs literari de Sant Jordi.
La regidora de Cultura, Gemma Fabrés, va recordar que s’han introduït alguns canvis,
va avançar que el veredicte es donarà a conèixer el 20 d’abril  i  que els guanyadors
esdevindran membres del jurat en la següent edició del concurs. Junts pels Hostalets va
expressar  certa  disconformitat  per  alguns  premis,  ja  que  en  el  cas  dels  xecs  a
bescanviar per llibres no poden utilitzar-se al comerç local.

El  govern  no  va  comptar  amb  el  suport  de  l’oposició  en  l’aprovació  de  les  bases
reguladores de subvencions a les entitats culturals, esportives i festives sense ànim de
lucre,  per  alguns  nous  criteris  i  barems  que  s’hi  havien  introduït  en  la  nova
convocatòria.

Seguint amb la tramitació de l’ampliació del  dipòsit de Can Mata, el ple va aprovar
provisionalment el Pla Especial Urbanístic. Des de Junts va dividir la posició amb dos
vots a favor i dos en contra, per expressar la voluntat de ser exigents amb la restauració
paisatgística i els compromisos amb la ciutadania. 

També  es  va  resoldre  favorablement  amb  el  suport  unànime  de  tots  els  regidors
l’aprovació del projecte d’urbanització i ampliació del carrer Escorxador. 

A la part final es van abordar dues qüestions relacionades amb l’aigua, d’una banda el
calendari fiscal de la taxa de subministrament i el cànon del servei del 2024. Junts va
proposar revisar alguns terminis del calendari fiscal general en la propera actualització. 

I de l’altra, l’ordenança municipal que regularà les mesures a l’abastament i els usos
davant del context de sequera, Des del govern es va assenyalar que s’incorporava el
document tipus presentat per la Diputació de Barcelona i que es tracta d’una eina per
millorar  la  gestió i  el  control  dels  Ajuntaments  en  cas  que  es  produeixin  consums
irregulars o abusius. 



L’alcalde  Gerard  Parcerisas  va  subratllar  que  els  consums domèstics  al  municipi  es
mantenen en uns  bons paràmetres  i  va recordar  que el  pressupost  contempla una
partida d’inversions per renovar i millorar les infraestructures.

Junts  pels  Hostalets,  que  va  votar-hi  en  contra,  va  lamentar  el  dèficit  històric
d’inversions que pateix la xarxa local d’abastament i que l’ordenança hauria d’arribar
acompanyada d’actuacions i obres que millorin l’eficiència. 

Després d’un torn obert al  públic,  la sessió va finalitzar  després de prolongar-se al
voltant d’una hora i 40 minuts.

La sessió, com sempre, es va poder seguir en directe des de l’auditori Cal Figueres i pel
canal de Youtube, emissió que també es pot recuperar a continuació a través de la
vídeo acta.


